

عرض فيرمونت دبي (يسري العرض طوال شهر رمضان 2024)
Fairmont Dubai Offer (Valid for the full month of Ramadan 2024)

Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
<p>Offer: 15% off on Iftar at Cascades</p>	<p>العرض: خصم 15% على الإفطار في كاسكيدز</p>
<p>Terms and conditions:</p> <ul style="list-style-type: none">The offer is applicable on payment with DIB Credit Card onlyDIB offer should be quoted during the reservation in order to avail the offerPrior booking is required and the offer is subject to availability. For reservations, call + 971 04 3111041 or email Perigrino.mendiola@fairmont.comOffer is not valid in conjunction with any other offer or promotionOffer is valid for the full month of RamadanDIB cards can be used for purchasing of Sharia compliant products and services onlyOffer is applicable on Halal foods, beverages and services onlyDIB Credit Cards T & C apply. Click here	<p>الشروط والأحكام:</p> <ul style="list-style-type: none">يسري العرض على الدفع ببطاقة الائتمان من بنك دبي الإسلامي فقطينبغي إدراج عرض بنك دبي الإسلامي أثناء الحجز للاستفادة من العرضيشترط الحجز المسبق ويخضع العرض لتوفر الحجوزات المتاحة. للحجز يرجى الاتصال على الرقم: + 971 04 3111041 أو إرسال رسالة عبر البريد الإلكتروني إلى Perigrino.mendiola@fairmont.comلا يسري العرض مع أي خصم أو عرض ترويجي آخرالعرض ساري طوال شهر رمضانيمكن استخدام بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية فقطيسري العرض على الأطعمة والأشربة والخدمات الحلال فقطتطبق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي اضغط هنا